
1-19/2009. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2009. november
30-án (hétfő) 1400 órai kezdettel megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak  :   Halász  István  polgármester,  Baricz  László,  Barnáné  dr.
Jámbor  Dominika,  Kern  István,  Kovács  Mihály,  Szabóné
Hebők Anikó, Szurokné Gauder Ágota képviselők (7 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Egyéb meghívottak részéről jelen van: Taskovics Ágnes BKTT belső ellenőr,
Havasi  Sándorné  BKTT  tagintézmény  vezető,  Kovácsné
László Laura köztisztviselő

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Franzné  Lakner  Éva,  Halblönder
József, Zámbó András képviselő (3 fő)

N a p i r e n d   e l ő t t :

Halász István polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja  az  ülés  határozatképességét,  mivel  10  fő  képviselő  közül  7  fő
képviselő jelen van.
Bejelenti,  hogy a  mai  ülés jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné ig.  főelőadó.
Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Kovács  Mihály  képviselőt,  amely
javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
Javaslatot  tett  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet  tárgyalja  a  Képviselő-testület  azzal  a  módosítással,  hogy  a
bejelentéseknél a kápolna felújítás és az egészségügyi centrum pályázatát tűzze
napirendre a Képviselő-testület.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:



122/2009.(XI.30.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2009. november 30-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról, az előző testületi ülésen elhangzott bejelentések nyomán tett
intézkedésekről, és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

      Előadó: Halász István polgármester

2./  2010. évi belső ellenőrzési terv
      Előadó: Prikidánovics Antal munkaszervezet vezető

3./  Beszámoló az Önkormányzat és Intézményei 2009. évi költségvetésének 
      I-III. negyedévi végrehajtásáról.
      Előadó: Halász István polgármester

4./ Kunbaja község Önkormányzatának 2010. évi költségvetési koncepciójának  
     előterjesztése.
     Előadó: Halász István polgármester

5./ Alapító Okirat módosítása
    Előadó: Halász István polgármester

6./ Bejelentések.
     a.) Utcanév változtatás kezdeményezése
          Előadó: Halász István polgármester
     b./ Kunbaja Szent Rókus kápolna felújítására pályázat benyújtása.
     c./ Kistérségi Egészségügyi és Terápiás Centrum kialakítása pályázat 
          benyújtása

7./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról,  az  előző  testületi  ülésen  elhangzott  bejelentések
nyomán  tett  intézkedésekről,  és  az  átruházott  hatáskörben  hozott
döntésekről.

      Előadó: Halász István polgármester
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     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász István polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatosan hozzászólás,
észrevétel  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról előterjesztett beszámolót fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

123/2009.(XI.30.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról, az előző testületi ülésen 
elhangzott bejelentések nyomán tett intézkedésekről, 
és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót a polgármester
előterjesztésének megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./  2010. évi belső ellenőrzési terv
      Előadó: Prikidánovics Antal munkaszervezet vezető
     
      (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Taskovics  Ágnes  belső  ellenőr: Köszöntötte  a  Képviselő-testület  tagjait.  A
napirend előadója nem tud részt  venni a mai ülésen,  ezért  a munkaszervezet
vezető helyett vesz részt az ülésen. Az előző belső ellenőr – Besír Zsuzsanna –
munkaviszonya  megszűnt,  kiírták  a  pályázatot  a  munkakörére.  A  belső
ellenőrzési  terv  módosult  plusz  11  nappal.  Ezen  kívül  van  még  12  nap
tartalékidő bármilyen ellenőrzésre.

Halász István polgármester: Besír Zsuzsanna más munkát keresett,  de elvárta
volna, hogy elköszönjön a községtől.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Megfelelőek a célterületek, vagy van
valamilyen más igénye az önkormányzatnak?
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Szép  Katalin  jegyző: A  tartaléknapokat  a  normatívák  ellenőrzésére  kívánják
fordítani. 

Taskovics Ágnes belső ellenőr: A jegyzővel egyeztetni fognak az ellenőrzéssel
kapcsolatban.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A normatíva ellenőrzés fontos dolog,
mert  már  évek  óta  a  rossz  normatíva  igénylések  miatt  vissza  kell  fizetni.
Szakember nézze meg ezt a területet.

Halász  István polgármester: Javasolja,  hogy a  Képviselő-testület  a  2010.  évi
belső ellenőrzési tervet fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

124/2009.(XI.30.) öh.  H a t á r o z a t
2010. évi belső ellenőrzési terv

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az
Önkormányzat 2010. évi ellenőrzési munkatervét, és azt az előterjesztés szerinti
tartalommal elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
    Szép Katalin jegyző

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./  Beszámoló az Önkormányzat és Intézményei 2009. évi költségvetésének 
      I-III. negyedévi végrehajtásáról.
      Előadó: Halász István polgármester
      
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szép  Katalin  jegyző: A  Pénzügyi  és  Fejlesztési  Bizottság  is  tárgyalta  a
háromnegyed éves beszámolót.

Kovács Mihály képviselő: A Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta az
önkormányzat 2009. évi költségvetésének I-III. negyedévi végrehajtásáról szóló
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beszámolót, amit a 11/2009.(XI.28.) Pü.Biz. határozatával elfogadásra javasol a
Képviselő-testületnek.

Szép Katalin  jegyző: A beszámoló mellékletét  képező táblázatban az  eredeti
előirányzatnak  egyeznie  kell  a  költségvetés  eredeti  előirányzatával.  Az
anyagban már a helyes adatok szerepelnek.

Halász István polgármester: Horváth Éva pontatlanul dolgozik, hibás anyagok
kerülnek ki a keze alól. Javaslatot fog tenni Horváth Éva helyett más személyre.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A módosított előirányzathoz képest a
teljesítések nagyon alacsonyak. A város és községgazdálkodás költséghelyen az
állami támogatás együttesen kerül lekönyvelésre?

Kovácsné László Laura köztisztviselő: Igen, együttesen kerülnek lekönyvelésre,
ebben  minden  benne  van.  2010.  évtől  kezdődően  szakfeladatonként  kell
könyvelni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A szociális étkeztetésnél is magas a
teljesítés, különösen a dologi kiadás.

Kovácsné László Laura köztisztviselő: Sokan veszik igénybe az étkeztetést.

Halász István polgármester: Négyszeresére nőtt az étkezők száma, 14 fő volt,
most 60-70 fő.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Közel  3  millióval  túllépték  az
előirányzatot.

Halász István polgármester: Az a baj, hogy nincs rendes könyvelés. Horváth Éva
nem jár át rendszeresen, ha jön, akkor összecsapja a munkát.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az eredeti  előirányzathoz  képest  a
pótelőirányzat teljesítése miért ilyen magas? Könyvelési probléma ez is?

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: A  teljesítésnél  csak  a  félévi  adatok
szerepelnek.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Háromnegyed  évnél  tartunk,  miért
csak a félévi adat szerepel?
Nem reális a kép, amit a beszámoló mutat, de ha ez könyvelési probléma, még
helyrehozható. Javasolja, hogy fogadják el a beszámolót a könyvelési probléma
ellenére.
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Kovács Mihály képviselő: A Pénzügyi Bizottsági ülés után az anyagot teljesen
át kellett dolgozni.

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
Önkormányzat  és  Intézményei  2009.  évi  költségvetésének  I-III.  negyedévi
végrehajtásáról szóló beszámolót fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

125/2009.(XI.30.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló az Önkormányzat és Intézményei 
2009. évi költségvetésének I-III. negyedévi 
végrehajtásáról.

Kunbaja község Önkormányzatának Képviselőtestülete az önkormányzat 2009.
évi  költségvetésének  I-III.  negyedévi  teljesítéséről  készült  beszámolót
megtárgyalta és azt elfogadta.

Határidő: folyamatos
Felelős: Halász István polgármester 

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Kunbaja község Önkormányzatának 2010. évi költségvetési 
     koncepciójának  előterjesztése.
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Kovács  Mihály  képviselő: A Pénzügyi  és  Fejlesztési  Bizottság  megtárgyalta
Kunbaja Község Önkormányzatának 2010. évi költségvetési koncepcióját, és azt
javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Még  képlékeny,  hogy  milyen
normatívák  lesznek.  Kevesebb  lesz,  az  biztos.  A  költségvetés  készítésekor
nagyon  oda  kell  figyelni.  Az  előirányzathoz  képest  a  dologiak  teljesítése
alacsony.

Halász  István polgármester: A BKTT-hez első körben 24 millió  Ft-ot  kellett
volna hozzátenni.
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Kovácsné László Laura köztisztviselő: 24 millió Ft-ról 12 millió Ft-ra csökkent
a BKTT-vel történt egyeztetések után az átadandó pénzösszeg. Csak a béreknél
kb. 3 millió Ft-tal plusz a járulékokkal csökkent a hozzájárulás.

Halász István polgármester: Most már 10 millió Ft-nál tartanak.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Így  kell  csinálni,  tételesen  átnézni
mindent.

Baricz László képviselő: A Kistérségnél kivel folytattak egyeztetéseket?

Halász István polgármester: Hortyinéval egyeztettek.

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: A  bácsalmási  iskola  adott  a  bérekről
rossz információt.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Még az előző évet is érdemes lenne
átnézni tételesen.  Lehet,  hogy ott  is találnának valamit.  Ugyanazt a módszert
követte a BKTT az idén, mit az előző években.

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  Kunbaja
község Önkormányzatának 2010. évi költségvetési Koncepcióját fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

126/2009.(XI.30.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja község Önkormányzatának 2010. 
évi költségvetési koncepciójának  előterjesztése.

1.  Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  2010.  évi
költségvetési koncepcióját tudomásul veszi.

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 2010. évi költségvetés
összeállításához költségvetési egyeztetést hívjon össze, mely során kerüljenek
meghatározásra a kiemelt figyelemmel kezelendő megtakarítási lehetőségek
területei.

3.  A költségvetés  összeállítása  során figyelemmel  kell  lenni  a  meghatározott
tervezési információkra a helyi bevételek a várható normatív támogatások és
az ismert kötelezettségvállalások adatainak meghatározásánál. A költségvetés
összeállítása  során  át  kell  tekinteni  az  intézmények  és  a  szakfeladatok,
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valamint a helyi kisebbségi önkormányzatok 2010. évre vonatkozó feladatait.
A költségvetési  tervadatok összeállítása  folyamán a meghatározott  szinten-
tartható területek mellett a megtakarítási lehetőségek keresését kiemelten kell
kezelni. 

Felelős: Halász István polgármester
Határidő: folyamatos

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ Alapító Okirat módosítása
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Szeretné tudni, hogy a Családsegítő
Központ  miért  önállóan  működő  költségvetési  szerv?  Nem részben  önállóan
működő gazdálkodó szerv? A szakmai feladatokat önállóan látja el.

Baricz László képviselő: Ez az idén változott. Bízzák meg a jegyzőt, hogy járja
körül ezt a témát.

Szép Katalin jegyző: Az írásos előterjesztés részletesen taglalja a besorolások
meghatározását, ismertette azokat.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Elfogadja, a 7/1. pont jó.

Halász István polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a Családsegítő
Központ Alapító Okirat módosításáról szóló előterjesztést fogadja el, az Alapító
Okiratot módosítsa.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

127/2009.(XI.30.) öh.  H a t á r o z a t
Alapító Okirat módosítása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Polgármester
előterjesztése  alapján  a  Családsegítő  Központ  Alapító  Okiratát  az  alábbiak
szerint módosítja:

A költségvetési szerv alaptevékenysége:
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1) Szakágazati besorolás 2009. december 31-ig:
 889900                           máshova nem sorolt egyéb szociális ellátás
bentlakás nélkül

2) Szakágazati besorolás 2010. január 1. napjától:
8899                                m.n.s. egyéb szociális ellátás bentlakás nélkül

3) Szakfeladat 2009. december 31. napjáig hatályos:
853224  Házi segítségnyújtás
853235  Családsegítés 
853255  Szociális étkeztetés
853257 Nappali szociális ellátás
85328-8 Egyéb szociális és gyermekjóléti szolgáltatás

4) 2010. január 1. napjától érvényes szakfeladatok:
881011 Idősek nappali ellátása
889201 Gyermekjóléti szolgáltatás
889921 Szociális étkeztetés
889922 Házi segítségnyújtás
889924 Családsegítés

5) A költségvetési szerv típus szerinti besorolása:
- A tevékenység jellege szerint: közszolgáltató költségvetési szerv, ezen 

belül közintézmény.
- Feladatellátáshoz kapcsolódó funkciója alapján: önállóan működő 

költségvetési szerv.
Gazdálkodási feladatait Kunbaja Község Önkormányzatának 
Polgármesteri Hivatala látja el, külön megállapodásban foglaltak szerint.

6) A Képviselő-testület az alapító okiratot a mellékletben foglaltak szerint
jóváhagyja,  és  egyidejűleg hatályon kívül helyezi  az intézmény alapító
okiratát jóváhagyó és módosító korábbi határozatait.

7) A Képviselő-testület utasítja a Jegyzőt, hogy a határozatot és az alapító
okiratot  nyújtsa  be  a  Magyar  Államkincstár  Dél-alföldi  Regionális
Igazgatóságához törzskönyvi nyilvántartásba való bejegyzés céljából. 

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
              Szép Katalin jegyző

H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

6./ Bejelentések.
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a./ Utcanév változtatás kezdeményezése
     Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász  István  polgármester: Az  előterjesztés  alapján  a  Képviselő-testületnek
dönteni kellene az utcanevek megváltoztatásáról.

Szép Katalin jegyző: Az előterjesztésben a „Görgei” nevez „i” betűvel írtuk, de
„y” betűvel is írják. Az előterjesztés készítésekor nem tudtuk, mely személyről
van szó.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Javasolja,  hogy az  érintett  utcák a
korábbi elnevezésüket kapják vissza.
 
Baricz László képviselő: Az utcanévváltozásnak lesz egy költségvonzata, amivel
a lakosság egy része egyetért, a másik része nem.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Valóban a Rózsa Ferenc utca régen Attila utca
volt, a nagyszülei ott laktak. Nagy valószínűséggel a tábornokról van szó, írják
„i” betűvel is és y-nal is a nevét. Javasolja az „y” használatát. 

Kern István képviselő: Támogatja az utcanévváltozást.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy a határozatban Jókai és
Mátyás király utca szerepeljen, ne vagylagos legyen.

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az  utcanév
változtatás  kezdeményezésével  kapcsolatos  előterjesztést  a  módosító
javaslatokkal (Görgey utca, a vagy helyett és) együtt fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

128/2009.(XI.30.) öh.  H a t á r o z a t
Utcanév változtatás kezdeményezése

Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról
szóló 1990. évi LXV. tv. 10.§ (1) bek. h.) pontja alapján elrendeli 

a „Landler Jenő” utca „Görgey” utcára,
a „Zalka Máté” utca „Rókus” utcára,
a „Kun Béla” utca „Jókai Mór” és „Mátyás király” utcára,      
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a „Rózsa Ferenc” utca „Attila” utcára

történő elnevezésének kezdeményezését.

Elrendeli  a  kezdeményezés  Kunbaja  község  honlapján,  valamint  az
Önkormányzati  Hivatal  hirdetőtáblájára  történő  közzétételét  a  lakossági
vélemények 2010. február 28-ig történő megismerése céljából.

A  Képviselő-testület  felkéri  a  jegyzőt,  hogy  a  lakosságot  a  névváltozással
kapcsolatos tudnivalókról korrekt módon, részletesen tájékoztassa.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
             Szép Katalin jegyző

b./ Kunbaja Szent Rókus kápolna felújítására pályázat benyújtása.
     Előadó: Halász István polgármester

     (Határozat-tervezet mellékelve!)

Halász  István  polgármester: A  Mezőgazdasági  és  Vidékfejlesztési  Hivatal
pályázatot  írt  ki  az  Európai  Mezőgazdasági  Vidékfejlesztési  Alapból  vidéki
örökség megőrzésére. A kiírás szerint a Szent Rókus Kápolna felújítása belefér a
támogatható épületek körébe. Javasolja, hogy az épület felújítására nyújtson be
az önkormányzat pályázatot. A Kápolna egyházi tulajdonban van, az egyházzal,
mint  tulajdonossal  felveszik  a  kapcsolatot  és  megkérik  a  hozzájáruló
nyilatkozatukat. Mivel a Kápolna szerepel az országos műemlék jegyzékben, így
a  felújításhoz  szükséges  megkérni  a  Kulturális  és  Örökségvédelmi  Hivatal
engedélyét  is,  melynek  tartalmi  követelményei  között  szerepel  a  Kápolna
felújítási-építési engedélyének megszerzése. A terv elkészítésével már korábban
megbízták  a  Sándorfi  Mérnökirodát,  amely  a  terveket  elkészítette.  A  terv
készítésének költségeit pályázat elszámolható költségeiben tudjuk szerepeltetni.

Kern István képviselő: Csak az épület felújítása van benne a pályázatban, vagy a
környezete is.

Halász  István  polgármester: A  kerítésen  belüli  rész  felújításáról  van  szó.  A
Zalka utcai útfelújítás kapcsán a kápolna környezete is megújul.
Javasolja,  hogy a pályázat  ügyében egyeztessenek az egyházzal.  Kern István
Képviselő vállalja ezt a feladatot?

11



Kern István képviselő: Igen vállalom az egyeztetést.

Halász István polgármester: Javasolja, hogy amennyiben az egyház nem vállalja
be  a  pályázatot,  azt  az  önkormányzat  vállalja.  Javasolja,  hogy  a  határozat-
tervezet alapján a Képviselő-testület hozza meg határozatát.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  önkormányzat  elkészíti  a
pályázatot, az egyház csak írja alá.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

129/2009.(XI.30.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja Szent Rókus kápolna felújítására 
pályázat benyújtása.

Kunbaja  Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  úgy határozott,  hogy
pályázatot nyújt be a Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési  Hivatal által kiírt az
Európai  Mezőgazdasági  Vidékfejlesztési  Alapból  a  „Vidéki  örökség
megőrzésére” nyújtandó támogatására.

A felújítani kívánt intézmény a kunbajai Római Katolikus Szent Rókus kápolna.

A felújítás tervezett összege: 7.332.500,- Ft
Igényelt támogatás: 5.866.000,- Ft
Saját erő (a beruházási költség ÁFA tartalma): 1.466.500,- Ft.

Mivel a kápolna egyházi tulajdonban van, így a pályázat benyújtásához meg kell
kérni az egyház hozzájáruló nyilatkozatát.

 Megvalósítás:  2010.  év  folyamára  tervezhető,  melynek saját  erő  összegét  a
2010. évi költségvetési rendeletbe be kell tervezni.

Határidő: 2009. december 20.
Felelős: Halász István polgármester 

c./ Kistérségi Egészségügyi és Terápiás Centrum kialakítása pályázat 
     benyújtása
     Előadó: Halász István polgármester

     (Határozat-tervezet mellékelve!)
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Halász  István  polgármester: A  Dél-alföldi  Regionális  Fejlesztési  Tanács
pályázatot  írt  ki  az  Új  Magyarország  Fejlesztési  Terv  Dél-alföldi  Operatív
Program  támogatási  rendszerében  az  egészségügyi  szolgáltatások  fejlesztése,
kistérségi  járó-beteg  szakellátó  központok  fejlesztése,  alap  és  járó-beteg
szakellátás  korszerűsítése  a  komplex  programmal  kezelendő  LHH
kistérségekben. A kiírás szerint egy kistérségi egészségügyi és terápiás centrum-
egészségközpont  beleférne  a  pályázati  kiírásba.  A  helyszín  adott,  a  volt
napköziotthon épülete, melyben kialakításra kerülhet egy új háziorvosi rendelő
az EU és az ÁNTSZ előírásainak megfelelően. Elférne még az épületben egy
terápiás centrum is,  mely nemcsak a település, hanem az egész kistérséget  is
szolgálná.  A  centrum  kialakításához  az  engedélyezési  és  kiviteli  tervek
elkészültek,  melyeket  Bácsalmás  Város  Jegyzője  határozatában  jóváhagyott,
építési engedélyt adott ki. A tervező elkészítette az átalakítás és felújítás tervezői
költségvetését.  A beruházási  költségek,  az eszközbeszerzés költségei illetve a
projekt előkészítés és egyéb kötelező szolgáltatások bruttó bekerülési költsége
52.631.579,- Ft, ebből a saját forrás 2.631.579,- Ft, míg az igényelt támogatás
összege 50 millió Ft. A korábban beadott pályázatunkat a VÁTI elutasította, így
ezen  pályázat  beadásához  korábban  meghozott  71/2009.(VII.30.)  öh.  számú
határozatot javasolja hatályon kívül helyezni.
Javasolja,  hogy  a  határozat-tervezet  alapján  a  Képviselő-testület  hozza  meg
határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

130/2009.(XI.30.) öh.  H a t á r o z a t
Kistérségi Egészségügyi és Terápiás Centrum 
kialakítása pályázat benyújtása

Kunbaja Község Képviselő-testülete úgy határozott, hogy pályázatot nyújt be a
VÁTI Nonprofit Kft. Békéscsabai Irodájához.

Pályázat célja: Kistérségi Egészségügyi és Terápiás Centrum kialakítása.
A fejlesztés megvalósítási helye: 6435 Kunbaja Bajcsy-Zs. u. 6.

A fejlesztés forrásösszetétele:

Saját forrás:   2.631.579,-
Támogatásból igényelt összeg: 50.000.000,-
Bruttó bekerülési költség: 52.631.579,-
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A  Képviselő-testület  a  saját  forrás  összegét  a  2009.  évi  költségvetési
rendeletében biztosítja.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására.

A  Képviselő-testület  ezzel  egyidejűleg  a  71/2009.(VII.30.)  öh.  számú
határozatát hatályon kívül helyezi.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

H e t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

7./ Egyebek.

Kern István képviselő: A képviselők felajánlanák a tiszteletdíjukat, vagy annak
egy  részét  különböző  célokra  pl.  iskolai,  óvodai,  sport  (foci,  asztalitenisz)
célokra.

Baricz László képviselő: Konkrét célokat kell meghatározni, pl. óvodai sószoba
létrehozása. Ilyen  célokra lehet adakozni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A tiszteletdíjuk egy részét felajánlják a
képviselők bizonyos célokra. Készüljön erre egy előterjesztés.

Havasi Sándorné tagintézmény vezető: Korábbi években volt szó a tiszteletdíjak
felajánlásáról, de mindig az volt a gond, hogyan jut el a pénz a céljához.

Halász István polgármester: Támogatja a sporttal kapcsolatos tevékenységeket.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Kunbaján  a  sporttevékenységek
önkéntes alapon működnek. Nincs a településen olyan focista, aki feláldozza a
hétvégéjét a fociért. Hiányzik a gyerekekből az indíttatás az iskola részéről.

Havasi Sándorné tagintézmény vezető: Nincs olyan személy, aki foglalkozna a
gyerekekkel (foci). A nevelőtestület nőkből áll, 1 férfi van, aki nem focista. Az
idei év a 2., ahol nincs aki foglalkozzon a gyerekekkel.

Baricz László képviselő: A támogatásból az edzőt fizetik?
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Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Az edzőnek minimális díja van. Más
egyéb költségek viszik el a pénzt. Az éves költségvetésük kb. 500.000,- Ft, plusz
a szállítások.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Olyan költségvetést  kell  készíteni a
Sportegyesületnek, amiben minden benne van, akkor látnák, hogy hogy állnak.

Halász István polgármester: 2010. évben sporttámogatás nem is lesz.

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: A  sport  és  a  kultúra  a
településüzemeltetésnél szerepel, de pénz nincs.

Halász  István polgármester: A nagyobb  beruházások  elkészülnek,  utána  más
irányba kell elmozdulni. 1,5 millió Ft-tal van kevesebb pénz most, mint kellene.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A normatíva igénylésnél látni lehet,
hogy mire számíthatunk.

Halász István polgármester: Kevés ez a pénz, nem tudnak fizetni normálisan. 2,3
millió Ft-ból kellene gazdálkodni. A sportra, stb. nincs miből adni. Itt vannak a
könyvelési  problémák  is.  2005.  évi  dolgok  sincsenek  még  a  helyükön.
Kínlódunk,  normatívákat  fizetünk  vissza.  Véget  kell  ennek  vetni,  hol  jön  a
könyvelő, hol nem, hazudozik.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Jön  a  tervezés,  tisztán  kell  látni  a
számokat. Nehéz dolog egy költségvetés összeállítása.  

Halász  István  polgármester: Akinek  nincs  gyakorlata  ebben  a  munkában,  az
meghalt.  Volt  rá  példa,  hogy 2 hónapig nem kaptunk normatívát.  Tavaly 20
millió Ft-ot kaptunk a működésképtelen pályázaton, az idén 3 milliót.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Több  éven  keresztül  „hasraütött”
költségvetésünk volt. Ezt egyik percről a másikra nem lehet helyrehozni

Baricz László képviselő: Alapvetően más alapokra kell helyezni sok mindent.
Vállalkozási szemlélet kellene ide. Ha lenne az önkormányzatnak egy nonprofit
kft-je, pénzt lehetne vele keresni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ehhez ember is kell.

Halász  István  polgármester: Januárban  teljesen  új  alapokra  kell  helyezni  a
gazdálkodást. Most egyik oldalon kapják a pénzt, a másik oldalon visszafizetik.
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Baricz László képviselő: Nem lehetne meghirdetni az állást?

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Megfelelő szakirányú végzettséget kell
megkövetelni.

Szép Katalin jegyző: A csávolyi Mészáros László el tudná látni a gazdálkodási
feladatokat, megfelelő végzettséggel rendelkezik.

Barnáné dr.  Jámbor Dominika: Felajánlja,  hogy a következő évi költségvetés
készítésekor az intézményvezetőkkel történő egyeztetésen szívesen részt vesz.

Kovács Mihály képviselő: Bejelenti a Képviselő-testületnek, hogy levelet kapott
az Államigazgatási Hivataltól, melyben kérik, hogy a részükre küldött lakossági
bejelentést vizsgálják ki. Az ügy jellegére tekintettel zárt ülés tartását kéri.

Jelenlévők támogatják a zárt ülés tartását az ügy jellegére tekintettel.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

131/2009.(XI.30.) öh.  H a t á r o z a t  
Zárt ülés tartásáról

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elrendeli  zárt  ülés
tartását a közérdekű bejelentés ismertetésének idejére.

A  képviselőtestület  ülésének  további  eseményeit  a  zárt  ülésről  készült
1-19/2/2009. számú jegyzőkönyv tartalmazza.
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Halász István polgármester újra megnyitja a Képviselő-testület nyilvános ülését.
A Képviselő-testület ülése nyílt ülésként folytatódik tovább. 

Kern István képviselő: Köszönetét szeretné kifejezni az asztalitenisz szakosztály
létrehozásáért. Jelenleg a megyei III. osztályban szerepelnek, de céljuk a megyei
II. osztály.

Halász  István  polgármester: Az  asztaliteniszezők  kapni  fognak  egy  termet  a
Kossuth utcai iskolában, ahol edzeni tudnak.

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1530 órakor bezárta.

Kmf.

Halász István   Szép Katalin
          polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Kovács Mihály
képviselő
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